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Justering   Exp. Utdragsbestyrkande 

§ 14
Mötets öppnande  
Kenth Williamsson öppnar sammanträdet. 

§ 15 Dagordning
Dagordningen godkänns med tillägg under övrigt med frågor från Kristin 
Stark, SPF, Monika Andersson PRO, Ann-Christin Rundbäck, PRO och Jan 
Gustavsson, PRO. 

§ 16
Val av justerare 
Jan Gustavsson PRO väljs att justera dagens protokoll. 

§ 17
Seniorvecka, vecka 40 
Äldre samordnare Anita Jonsson hälsar välkommen till träffpunkt Navet, 
Vaggeryd. 
Anita berättar kort om verksamheten. Öppen daglig verksamhet för äldre 
som erbjuder ett varierat utbud av aktiviteter måndag – fredag. 

Under vecka 40 kommen en seniorvecka att anordnas. Den inleds med en 
mässa på Mejeriet Skillingaryd. Där kommer olika aktörer att ställa ut och 
informera om sina verksamheter. En buss kommer att köras från Vaggeryd 
under dagen. 
Till denna aktivitet har det beviljats medel från Ulla Von Seths stiftelse. 

Anita genomför uppsökande verksamhet genom hembesök som vänder sig 
till personer som är 83 år eller äldre och bor hemma och som inte har några 
hemtjänstinsatser. 

§ 18
Budget 2024 
Kenth informerar om budgetarbetet i Vaggeryds kommun. Den 9-10 maj 
2023 kommer budgetberedningen att åka på internat för att hantera de 
äskanden som inkommit. 

Investeringsbudgeten kommer att beslutar under juni månad av 
kommunfullmäktige. Flera högre äskanden i form av ny simhall, skollokaler 
bland annat. 

Driftsbudgeten kommer att antas under oktober månad. Minskade intäkter 
och de ökande behoven som presenteras gör att kommunen får svårt att 
klara överskottsmålet. 
Flera riktade statsbidrag till socialförvaltningen kommer inte att erhållas för 
år 2024 och dessutom ökade kostnader för år 2023, gör att det blir ett tufft år 
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2024. 
Befolkningsökningen har inte samma utveckling som tidigare år och de 
tomter som lagts ut till försäljning är inte lika stor efterfrågan på som 
tidigare. 

Nuvarande ekonomichef Jörgen Hansson har sagt upp sig och kommer att 
avslutas sin anställning i mitten av maj månad 2023. 
Tjänsten har lockat flera sökanden och intervjuer pågår. 

§ 19
Information från socialnämndens ordförande 
Ann-Katrin Löfstedt, SN lämnar följande information: 

• Invigning av det biståndsbedömda trygghetsboendet har ägt rum.
Enheten är på Kastanjen 3 på Furugården, där 6 lägenheter finns.

• Sommaren 2023, nationellt problem med bemanning. Förvaltningen
har riktade insatser och erbjuder högre lön till de som arbetar under
sommaren.

• Arbetstidsdirektivet EU – gällande 11 timmars nattvila.
Förvaltningen arbetar med att ta fram nya scheman som gör att man
uppnår nattvilan. Scheman kräver mer personal och driften blir
dyrare.

• Minska matsvinnet, en föreläsning 2023-05-11 i teatersalongen
Skillingehus. Gästföreläsare är Lisa Lemke. Vaggeryds kommun har
under ett antal år aktivt arbetat med att minska matsvinnet genom
olika åtgärder.

• Personalförsörjning är ett nationellt problem vilket även märks av i
vår kommun. Vi behöver få fler som söker våra tjänster, och vi
måste bli attraktiva som arbetsgivare.

• Plan för funktionshinderomsorgen kommer att behandlas av
socialnämnden i maj månad, för att sedan överlämnas till
Kommunfullmäktige för fastställande. Planen kommer att skickas på
remiss till berörda.

• Äldreomsorgslyften, ett statsbidrag som möjliggör att Du läser till
undersköterska på 25% på betald arbetstid samt arbetar 75 %.

§ 20
Information från kommunstyrelsen 
Kenth lämnar följande information: 

• Intensivt budgetarbete pågår just nu.
• Personalfrågor, rekrytering av IT-chef och ekonomichef.
• Höjt borgenstak för Vaggeryd Skillingaryds Bostads AB och

Vaggeryds Energi. Bolagen har ett ökat investeringsbehov och därav
behov av ett högre borgenstak.

• Markinköp pågår, strategiska inköp för täcka de välfärdsbehov vi har
för bland annat skola och vård.

• Flera detaljplaner är på gång och just nu är det Östra Strand,
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Vaggeryd som är ute för granskning. 

§ 21
Sammanträdestider 
Följande sammanträdestider beslutas: 

Pensionärsråd S k. förmöte 
2023-09-18 2023-09-04 
2023-12-11 2023-11-27 

Rådet sammanträder mellan kl. 10:00 – 12:00. Plats meddelas inför varje 
sammanträde. 

§ 22
Övrigt 

• Kristin Stark, SPF väcker frågan om dagverksamhet för dementa.
Hon beskriver att vårdcentralen inte sätter demensdiagnoser. På
dagverksamheten idag vistas 1 – 2 personer, i en verksamhet som är
öppen 3 dagar/vecka. Det är dåligt utnyttjande av verksamheten, och
förmodligen finns ett större behov av insatsen. Kristin kommer att
delta i en vårdplaneringsgrupp på vårdcentralen den 23 maj 2023.
Ordföranden i socialnämnden tar med frågeställningen till
förvaltningen.

• Monika Andersson , PRO är besviken över att situationen med
boulebanan ff. inte är löst.
Kenth har mottaget ett mejl från PRO med ett nytt förslag som han
kommer att hantera.

• Ann-Christin Rundbäck, PRO har fått klagomål från boende på
Framgången 4 i Vaggeryd om att deras port är låst, vilket gör att
man inte kan ta emot spontanbesök. Fastigheten ägs av VSBo och
frågan bör tas med dem.
Ann-Christin får be de boende beskriva problemet, så får vi bjuda in
VSBo till nästa sammanträde.

• Jan Gustavsson, PRO upplever problem med max parkering en
timma i centrala delarna av tätorterna. Föreningarna uppmanas att
skriva ner vad de önskar för ändring och presentera vid nästa
sammanträde. Ärendet var senast uppe under år 2021 i
Pensionärsrådet.

• Ingrid Siltala, PRO ställer frågan om utbetalning av reseersättning.
Eftersom ersättning skickas ut med avi blir beloppet som är kvar att
lösa ut 10 kronor. Kan det hanteras på något annat sätt.
Ewa upplyser om att ett nytt arvodesreglemente är framtaget där det
står att föreningarna ska erhålla 500 kronor/sammanträde när man
varit representerad. Det är oklart hur utbetalningen ska ske och vem



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum:     Dnr Sida: 

Kommunala pensionärsrådet 2023-05-08 5 

Justering   Exp. Utdragsbestyrkande 

som ombesörjer detta.  
Pensionärsorganisationerna är ovetande om detta, varför Ewa tar 
med frågan till kommunledningskontoret för ett klargörande. 
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